
Zápisnica č. 3
zo stretnutia VMČ 2 Trnava - západ

Dátum a čas: 19.6.2023 o 17:00

Miesto konania: ZŠ Andreja Kubinu v Trnave

Prítomní členovia VMČ: RNDr. Gabriela Cabanová, Ing. Andrej Farkaš, Mgr. Ivan Kopčík,
Mgr. Ing. Marián Schwarz, Ing. Dušan Rafaj a Tomáš Zeliska.

Prítomní zamestnanci MsÚ / Mestskej polície a pod: JUDr. Ľudovít Farbula

Prítomní občania: viď. zápisnica

Priebeh rokovania:

V úvode stretnutia predseda VMČ privítal prítomných občanov. Vysvetlil, že sa rozhodli
spraviť VMČ práve na A. Kubinu, nakoľko táto lokalita patrí do mestskej časti Trnava - západ
a chceli tak čo najviac zjednodušiť účasť jej občanov na konaní VMČ, aby získali od nich
spätnú väzbu.

Program rokovania bol nasledovný:

1. Verejný poriadok na sídlisku A. Kubinu
2. Informácie o rozpracovaných projektoch a plánoch mesta v tejto lokalite
3. Rôzne

V úvode prvého bodu programu popísala p. Lackovičova problém, ktorí ako obyvatelia
vnímajú najmä v okolí COOP Jednota a priľahlého detského ihriska. Na tomto mieste sa
združujú ľudia bez domova ako aj niektorí obyvatelia tohto sídliska. Pijú alkohol, robia
neporiadok, vykonávajú potreby vo verejnom priestore, či majú pustených psov na voľno.
Častokrát v blízkosti detského ihriska. Ostatní zúčastnení potvrdili tento problém.

Do diskusie bol prizvaný aj zástupca náčelníka Mestskej polície JUDr. Ľudovít Farbula. Ten
popísal aké sú možnosti mestskej polície a prisľúbil väčšiu intenzitu kontrol v najbližších
mesiacoch (Požiadavka 3.1). VMČ sa rozhodlo, že aj najbližší termín konania VMČ sa bude
konať na A. Kubinu, aby sa zhodnotilo, či väčšia intenzita kontrol pomohla. P. Farbula
požiadal obyvateľov, aby volali na linku Mestskej polície v prípade, že vidia nejaké narušenie
verejného poriadku. Taktiež upozornil na možnosť spätne sa spýtať, ako Mestská polícia
vyriešila daný podnet kontaktovaním či už náčelníka MP, jeho zástupcu alebo dakoho z
poslancov mestského zastupiteľstva.

Andrej Farkaš podotkol, že okrem kontroly zo strany polície by sa mohli poslanci pozrieť aj
na možnosti zlepšenia prevencie a sociálnej práce. Prisľúbil zorganizovanie stretnutia s
odborom sociálnym, kde by tieto témy mohli prebrať.

https://www.trnava.sk/sk/kontakt/judr-ludovit-farbula
https://www.trnava.sk/sk/kontakt/judr-ludovit-farbula


Obyvatelia upozornili aj na situáciu pri tanečnom klube Merenge - tento klub podľa slov
občanov nadužíva inštitút “uzavretej spoločnosti”, aby sa vyhol dodržiavaniu VZN, ktoré
reguluje otváracie doby. Tým pádom sa tento klub stáva miestom, kam sa občania presúvajú
po zatvorení iných podnikov. Zvýšený pohyb zábavy chtivých ľudí, taxíkov a podobne
obyvatelia sídliska vnímajú obyvatelia najmä počas letných nocí, kedy majú otvorené. VMČ
žiadalo Mestskú políciu o preverenie, či v klube Merenge nie je porušované VZN mesta,
prípadne nesprávne využívaný inštitút uzavrenej spoločnosti. Medzičasom bola zverejnená
informácia, že tanečný klub ku koncu júna ukončil svoju činnosť.

Prítomnosť zástupcu náčelníka Mestskej polície využila verejnosť aj na iné otázky. Napríklad
sa obyvatelia pýtali na kontrolu užívateľov zdieľaných kolobežiek, ktorí napríklad jazdia
dvaja, či traja na jednej kolobežke. Pán Farbula povedal, že Mestská polícia takéto situácie
rieši, ale sám priznal, že najmä v centrálnej mestskej zóne a prisľúbil, že sa bude snažiť
pracovať na tom, aby mestskí policajti boli viac videní aj v mestských častiach mimo centra
mesta. Taktiež padla reč na parkovanie kolobežiek. Andrej Farkaš upozornil na to, že
napríklad služba Bolt má online formulár na nahlasovanie zle zaparkovaných kolobežiek a
podnety z tohto formuláru aktívne rieši. Formulár je dostupný na:
https://bolt.eu/sk-sk/scooters/report/

Pán Butt požiadal, aby ako jednou z požiadaviek rokovania VMČ bolo zverejnenie štatistiky
kategorizácie práce mestskej polície od začiatku tohto roka (statická doprava, verejný
poriadok, atď.). V svojej požiadavke hovoril ako aj o počet pokút, ale aj úkonov, ktoré
nemusia vždy skončiť pokutou. VMČ preto necháva na vedení MP (Mestskej polície), aby
zverejnila štatistiku, ktorú považuje za dostatočne objektívne hodnotiacu ich prácu, no
zároveň z nej bude jasná odpoveď pre p. Butta. Andrej Farkaš prepošle vedeniu MP e-mail s
presnou otázkou od p. Butta (Požiadavka 3.2).

Niektorí občania upozornila na dlhodobý problém - zápach pražení sladu v sladovni Sessler.
Na odkaze pre starostu je podnet k tomu problému už z roku 2018.
https://www.odkazprestarostu.sk/trnava/podnety/57554/neznesitelny-zapach
Viacerí obyvatelia sa zhodli na tom, že stav sa zlepšoval, ale v posledných mesiacoch znovu
vnímajú zápach ako intenzívny. VMČ žiada MsÚ o riešenie tejto situácie (Požiadavka 3.3).

V druhej časti stretnutia Andrej Farkaš informoval občanov o rozpracovaných projektoch na
sídlisku A. Kubinu. Okrem revitalizácie školského areálu sa veľa komunikovalo o
pripravovanej regulácii statickej dopravy, ktorá bude v tejto zóna čoskoro zavedená. Andrej
Farkaš spolu s ďalšími poslancami vysvetľovali výhody tejto regulácia a zodpovedali na
praktické otázky súvisiace s jej zavedením.

Väčšina občanov lokality apelovala, aby mesto riešilo aj revitalizáciu vnútroblokov na tomto
sídlisku. Poslanci ocenili, že občania vnímajú potrebu skvalitniť verejné priestory ako
kľúčovú. Obyvateľov uistili, že určite príde na rad aj táto lokalita a prisľúbili kvalitnú
participáciu počas prípravy projektovej dokumentácie.

https://bolt.eu/sk-sk/scooters/report/
https://www.odkazprestarostu.sk/trnava/podnety/57554/neznesitelny-zapach


Ostatné požiadavky:

Požiadavka 3.4:
VMČ žiadna MsÚ o preverenie, či a kedy plánuje SPP rekonštrukciu plynovou na ulici
Mozartova. Na tejto ceste bola plánovaná rekonštrukcia ešte v roku 2020 / 2021, ktorá sa
ale pre plány SPP odložila. Jednalo sa konkrétne o tento vyznačený úsek:






